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Ing. Gazdag: 

Ešte mám jednu otázku, chcem sa spýtať, projekt cyklotrasa smerom na Zemplínske Hradište. 

 

PhDr. Čižmár: 

Tento projekt je v posudzovaní. Z mojich informácií, ktoré mám, je v posudzovaní.  

 

Ing. Duč: 

Ten projekt, alebo my to nazývame, že I. etapa cyklotrasy spočívajúca v rekonštrukcii 

existujúcich asfaltových povrchov a vybudovaniu novej plochy, alebo teda cyklotrasy od 

Paričovského mosta až po most v Zemplínskom Hradišti po pravej strane. Momentálne, to je 

informácia stará približne týždeň, keď som sa informoval na Povodí Bodrogu a Hornádu, bolo 

to odoslané na nejaký vyšší stupeň, vyššie pracovisko. Teda tá naša žiadosť o uzavretie 

zmluvy nájomnej za symbolické euro, až po uzavretí tejto zmluvy budeme vedieť podať 

žiadosť o nenávratný finančný príspevok, lebo musíme nejakým spôsobom deklarovať vzťah 

k tomuto pozemku, aby sme vôbec mohli do toho naše peniaze zainvestovať. Takže novšie 

informácie zatiaľ nemáme.  

 


